

Zana Kamangar

From: Zana Kamangar
Sent: Thursday, September 2, 2021 10:42 AM
Subject: Directions \ Indications

Clear and concise directions to a device location are very important if the device may be difficult to find based on the location provided in the Address field.

Example: One kilometre north and two kilometres west of town X.

Device location with no street address

Directions must be added when the device location has no street address or is difficult to find.

If a mailing address, post office box or head office address is required, enter it in the Directions field.

Des indications claires et concises pour se rendre à l'emplacement d'un instrument sont très importantes si l'instrument peut être difficile à trouver d'après l'emplacement indiqué dans le champ Adresse.

Exemple : Un kilomètre au nord et deux kilomètres à l'ouest de la ville X.

L'endroit où est situé l'instrument n'a pas d'adresse municipale

Des indications doivent être ajoutées lorsque l'endroit où est situé l'instrument n'a pas d'adresse municipale ou est difficile à trouver.

Si une adresse postale, une case postale ou une adresse de siège social est requise, il faut l'entrer dans le champ Indications.

Kind Regards/Cordialement,

Zana Kamangar

Quality Systems Administrator
National Energy Equipment Inc.
1467 Spitfire Pl, Port Coquitlam, BC, V3C 6L4
Phone: 778-588-7726 | E-mail: zkamangar@nee.ca